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V zadnjem času je bilo na ravni sindikata največ razgovora o pokojninski reformi.  

Pogovarjali smo se tudi o volitvah, ki nas čakajo v letu 2011. Opozarjali smo  na pravočasno   

evidentiranje   kandidatov  in postopek, ki ga morajo pri tem izpeljati. Vsi  sindikalni zaupniki so tudi 

prejeli obrazce in priloge za volilna opravila. 

Božičnico  bodo prejeli v vseh podjetjih v različnih zneskih. 

V naslednjem letu pa nam že obljubljajo  zdravstveno reformo, čeprav še pokojninska ni končana. 
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